

## Nilai Dan Etika Pengurusan Analisa Dari Perspektif Agama

Social, economic, and political issues in terms of management and development in Malaysia; papers of a colloquium.

Nilai dan Etika dalam Pendidikan Matematik  
The University of Malaya Press

Buku ini menghimpunkan koleksi artikel yang berkaitan dengan kursus-kursus yang diajar oleh para pensyarah dalam Gugusan Pengajian Liberal di Pusat Penataran Ilmu dan Bahasa (PPIB), Universiti Malaysia Sabah (UMS). Memahami kelompangan dokumentasi yang menghimpunkan pelbagai disiplin ilmu dalam satu buku, maka penerbitan ini dihasilkan dengan harapan dapat menyediakan sumber rujukan kepada para pelajar yang mengambil kursus-kursus elektif di PPIB khususnya Pengajian Liberal. Buku ini diharapkan bermanfaat kepada para pelajar dari institusi lain baik dari institusi pengajian tinggi awam (IPTA) mahupun institusi pengajian tinggi swasta (IPTS) yang turut menawarkan pengajian umum atau liberal dalam struktur pengajian akademik masing-masing. Buku ini juga sesuai untuk para akademia dan penyelidik dalam bidang berkenaan. Walaupun bersifat agak ilmiah dengan perincian konsep-konsep dari perspektif serta epistemologi ilmu tertentu, buku ini juga difikirkan sesuai untuk

## Get Free Nilai Dan Etika Pengurusan Analisa Dari Perspektif Agama

bacaan santai kerana citranya berkonsepkan pengajian global dan pengetahuan umum yang diharapkan mampu dimanfaatkan oleh masyarakat sejagat.

Buku ini merupakan sebuah koleksi makalah bertema yang cuba memperlihatkan kepetingan etika dalam negara. Makalah yang dimuatkan merangkumi aspek asas berkaitan dengan etika seperti pengertian etika dan kepentingannya dalam pembangunan manusia. Turut dimuatkan ialah keadaan pembangunan yang gagal memenuhi tuntutan beretika lantas mewujudkan masalah dalam kehidupan masyarakat sama ada di kawasan bandar mahupun luar bandar. Walaupun tidak banyak makalah berkaitan kesan pembangunan yang kurang ataupun tidak beretika, namun penyunting berandaian bahawa kesemua makalah yang dimuatkan dalam buku ini memadai bagi menggambarkan masalah pembangunan yang berlaku disebabkan oleh isu etika.

Buku ini mewacanakan dalam ketamadunan Islam iaitu falsafah, pengurusan dan sosial bagi perluasan pengetahuan, pemahaman, pemikiran dan pengamalan umat Islam. Falsafah merupakan tunjang kepada setiap disiplin ilmu serta turut menjadi elemen kepada pembangunan ketamadunan manusia. Melalui falsafah, setiap disiplin ilmu itu terarah kepada matlamat pembentukannya. Sementara itu, pengurusan pula

## Get Free Nilai Dan Etika Pengurusan Analisa Dari Perspektif Agama

merupakan kerangka untuk menyusun atur penghidupan dan aktiviti manusia. Manakala sosial membincangkan hal dan isu berkaitan tentang institusi kemasyarakatan yang melibatkan individu, keluarga, komuniti dan negara. Justeru, wacana berkaitan tiga topik berkaitan falsafah, pengurusan dan sosial ini perlu diketengahkan agar menjadi perhatian kepada pembaca melalui pembentukan kerangka Islam.

Bahagian I; Falsafah: Hubungannya dengan sains, pemikiran dan etika -- Bahagian II; Konsep manusia daripada perspektif islam dan barat -- Bahagian III; Aliran-aliran pemikiran -- Bahagian IV; Falsafah etika -- Bahagian V; Tokoh-tokoh falsafah etika -- Bahagian VI; Agama sebagai sistem pemikiran & etika kehidupan -- Bahagian VII; Berfikir, menaakul & penyelesaian masalah -- Bahagian VIII; Pemikiran sebagai asas etika & nilai-nilai moral -- Bahagian IX; Aplikasi etika dan nilai-nilai murni di Malaysia -- Bahagian X; Pendidikan dan paradigma pemikiran bersepadu.

Essays on political integrity and leadership in Malaysia.

Buku ini membentangkan kearifan tempatan masyarakat Nusantara, khususnya orang Melayu yang terbentuk dan berkembang hari demi hari sehingga akhirnya menjadi suatu ilmu yang membudaya dalam kehidupan mereka.

Pengalaman, tuntutan hidup dan latar geografi ketika meniti kehidupan itulah yang telah membentuk dan menumbuhkan pelbagai ilmu yang sesuai dengan suasana kehidupan masyarakat di Nusantara ini. Ilmu yang berfokuskan kearifan tempatan masyarakat Nusantara ini boleh ditekuni melalui pelbagai disiplin yang dikelompokkan sebagai alam sejarah, alam sastera, alam pendidikan, alam masyarakat desa, alam perubatan tradisional, alam rohaniah, alam seni, alam

## Get Free Nilai Dan Etika Pengurusan Analisa Dari Perspektif Agama

pembinaan, alam perkapalan dan perniagaan, alam pengurusan/adat tradisional Melayu, alam air, alam belantara dan alam pertanian. Oleh sebab disiplin kajian tentang kearifan tempatan ini begitu luas, maka buku ini dikhususkan hanya kepada kearifan tempatan masyarakat Nusantara yang meliputi bidang sastera, bahasa dan perkembangan ilmu yang berkaitan dengan bidang ini sahaja. Universiti Sains Malaysia, Penerbit Universiti Sains Malaysia  
Islamic perspectives on education and economic development in Malaysia; collection of articles.  
Democracy according to Islamic values and democracy as practiced in Malaysia's and Indonesia's political system; collection of articles.

Altruistik didefinisikan sebagai tindakan sukarela yang dilakukan untuk menolong orang tanpa mengharapkan sebarang imbuhan. Dalam erti kata lain, perbuatan membantu orang lain tanpa mengutamakan kepentingan diri sendiri. Membina altruistik CSR dalam pemilihan kerjaya oleh graduan penting untuk memastikan kebolehpasaran graduan dengan nilai dan atribut pekerja yang cemerlang. CSR yang diperkenalkan dalam bentuk piramid oleh Arcie B. Carroll (1979) bersifat holistik membahagikan tanggungjawab sosial korporat kepada empat dimensi iaitu filantropi, etika, perundangan dan ekonomi. Manakala, penilaian secara mendalam dibuat ke atas ciri-ciri kebolehpasaran diukur menggunakan Teori Nilai Schwartz (1994) daripada aspek nilai (i) hala tuju sendiri; (ii) stimulasi; (iii) universalisme; (iv) hedonisme; (v) keselamatan; (vi) pematuhan; (vii) kebajikan; dan (viii) tradisi. Di Malaysia, kajian melibatkan kebolehpasaran dari sudut tanggungjawab sosial korporat masih kurang membincangkan tanggungjawab individu terutamanya dalam kalangan pekerja. Syarahan ini merungkai dapatan kajian rentas negara bertema Transnational Research on CSR Preferences of Young Job-

## Get Free Nilai Dan Etika Pengurusan Analisa Dari Perspektif Agama

seekers yang melibatkan 23 negara termasuk Malaysia. Negara-negara ini dibahagikan kepada lapan kluster iaitu Anglo-Amerika, Amerika Latin, EropahLatin, Eropah Timur, Eropah-Jerman, Timur-tengah, Asia Tenggara dan Confucian Asia. Dapatan kajian rentas negara menunjukkan terdapat jurang perbezaan dan persamaan yang ketara bagi atribut nilai yang diukur menggunakan Teori Nilai Schwartz dan Dimensi CSR Carroll. Perbandingan dapatan antara Malaysia dan global menunjukkan perbezaan kepada atribut kualiti pemilihan organisasi dalam kalangan graduan terutama bagi atribut gaji dan kekayaan material. Kajian ini diharap dapat menyumbang kepada pertimbangan dalam membuat pemilihan organisasi oleh graduan dari dimensi CSR dan nilai. Kajian ini juga diharap dapat dijadikan panduan oleh organisasi korporat di Malaysia, menyumbang kepada penggubalan dasar awam dan korporat dan memandu ciri-ciri kesepaduan negara dengan mengambil kira impak kelestarian yang menyumbang kepada masyarakat dan negara.

Dalam buku Reformasi Radikal Tariq Ramadan sedari awal telah memberi penegasan bahawa pembaharuan agama (tajdid ad-din) yang sedang dilakukannya bukanlah sebuah perubahan yang melibatkan sumber dan prinsip fundamental dalam Islam, tetapi adalah berfokus kepada perkaedahan ataupun metodologi dalam memahami agama, diimplementasi, dan berada dalam suasana dan zaman yang berbeza. Al-Qur'an dan as-Sunnah kekal sebagai rujukan utama terhadap keimanan Islam dan ia tidak lagi menjadi suatu pertikaian dalam kalangan sesiapa pun. Tetapi kefahaman terhadapnya memerlukan suatu pembaharuan perspektif pada dunia kontemporari pada hari ini disebabkan oleh peredaran zaman telah membawa kepada pelbagai pembaharuan dan cabaran yang tidak ada pada zaman yang lampau.

## Get Free Nilai Dan Etika Pengurusan Analisa Dari Perspektif Agama

This book addresses Muslim business community members who have to deal with ethical situations on a day-to-day basis. It gives key principles of management from an Islamic point of view. Its goal is to help Muslims engaged in business to act in accordance with the Islamic system of ethics. The writer's experience with different Islamic activities give him a practical background that supports and enlightens his academic knowledge in the vital fields of business management and administration.

Buku ini membedah persoalan ketimpangan agraria; suatu topik yang sering diangkat ke wacana public namun jarang sekali dijernihkan pengertiannya. Dalam buku ini, persoalan ketimpangan agrarian akan dikupas melalui tiga aspek pembahasan, yaitu: (1) pendekatan konseptual untuk memahami fenomena ketimpangan agraria; (2) pemaparan kondisi ketimpangan agrarian di Indonesia dewasa ini, baik terkait dengan "ketimpangan distribusi" di antara sesama petani sendiri maupun "ketimpangan alokasi" antara usaha tani rakyat dan usaha korporasi skala besar; dan (3) kerangka kebijakan pembaruan untuk menanggulangi persoalan ketimpangan agrarian secara terpadu dan komprehensif. Berdasarkan ketiga aspek pembahasan tersebut, kebijakan Reforma Agraria dan Perhutanan Sosial yang sedang dijalankan pemerintah saat ini juga akan dibahas dan dikritisi dalam buku ini. Sesuai dengan kandungan di atas, buku ini sangat relevan dijadikan rujukan bagi mahasiswa, dosen, peneliti, birokrat, penggerak masyarakat, dan semua pihak yang concern pada persoalan agraria dan sumberdaya alam serta pada urgensi tata pengurusannya secara adil, mampu melahirkan kesejahteraan bersama, sekaligus menjamin keberlanjutan lintas-generasi. Dalam rangka mendukung pembelajaran jarak jauh secara daring (online), buku ini juga dapat diakses dalam bentuk e-book.

## Get Free Nilai Dan Etika Pengurusan Analisa Dari Perspektif Agama

Penulisan buku ini berlandaskan Projek Pengembangan Nilai dalam Pendidikan Matematik dan Sains, Fakulti Pendidikan, Universiti Malaya Projek (PNPMS) yang bermula pada tahun 2007. Projek tersebut merupakan usaha menyeluruh untuk meneliti status semasa, pembentukan modul pengajaran, dan pelaksanaan modul pengajaran bagi pengembangan nilai dalam pendidikan matematik dan sains di Malaysia.

Buku ini memperincikan beberapa perkara asas yang menjadi tunjang pengurusan moden berfalsafahkan pengurusan Islam.

Abstracts of research done by Universiti Utara Malaysia on economy, business, finance, social science, technology, etc.

History and development of Partai Damai Sejahtera, a political party based on Christian philosophy in Indonesia.

On politics and government, international relations, and public administration of Malaysia; collection of articles.

Role and function of Unit Penyelarasan Pelaksanaan in socio-economic development plan in Malaysia.

Contemporary public administration of Malaysia; collection of articles.

Civil service philosophy, values, and ethics of Malaysia.

Perubahan persekitaran pekerjaan pada peringkat global dan tempatan telah membawa perubahan kepada tingkah laku dan pemikiran pekerja. Keadaan ini memerlukan transformasi pengurusan sumber manusia agar potensi dan bakat yang dimiliki oleh pekerja dapat dimaksimumkan bagi memberikan perkhidmatan yang bernilai tinggi kepada masyarakat. Bakat dan potensi pekerja dapat dimaksimumkan dengan kemudahan teknologi dan Internet yang telah mengubah cara pemikiran dan interaksi antara pekerja sesama pekerja,

## Get Free Nilai Dan Etika Pengurusan Analisa Dari Perspektif Agama

pelanggan dan pihak berkepentingan yang lain. Berasaskan kepada sumber manusia sebagai aset penting organisasi, buku ini membincangkan peringkat transformasi yang berlaku dalam organisasi dengan memberi pendedahan pada peringkat awal dari segi konsep, perkembangan dan pengaruh persekitaran kerja yang dapat meningkatkan kemahiran dan pengetahuan pekerja. Transformasi ini diikuti oleh peringkat pertengahan berkaitan dengan fungsi, pendekatan, proses dan teknik dalam mengurus sumber manusia berserta rujukan kes semasa yang bersesuaian. Peringkat akhir transformasi ini membincangkan strategik pengurusan sumber manusia yang boleh dilakukan oleh pembuat dasar dalam merangka program yang bersesuaian untuk kesejahteraan pekerja. Strategi yang relevan dengan keperluan pekerja perlu diberi perhatian bagi memastikan pengetahuan dan kemahiran yang dimiliki oleh pekerja diberi penghargaan dan dikongsi dengan pekerja yang lain, terutama pengetahuan tasit.

[Copyright: 73419a6f29efb4b180843d21fb35fd45](https://www.pdfdrive.com/73419a6f29efb4b180843d21fb35fd45)